

🕒 2H40 ☀️ 1 DIRECT LUXAIR FLIGHT/WEEK*

Malta

EN The Maltese islands are a perfect destination for a summer escape. Expect turquoise waters, plenty of architectural spots and warm temperatures.

FR L'archipel maltais est la destination rêvée pour une évasion estivale. Ses eaux turquoise, ses merveilles architecturales et des températures agréables vous y attendent.



BLUE LAGOON

EN Enjoy the crystal-clear blue waters of this paradise nestled between Comino and Cominotto islands or join a jet ski safari to discover it from a different perspective.

FR Plongez dans le bleu intense des eaux cristallines de ce petit paradis niché entre les îles de Comino et Cominotto ou découvrez-le sous une autre perspective au cours d'un safari en jet-ski.

www.visitmalta.com



GOZO

EN There are more than 40 churches on this island. The impressive church of Saint John the Baptist features the third-largest unsupported dome in the whole world.

FR L'île compte plus de 40 églises. L'impressionnante église saint Jean-Baptiste est couronnée du troisième plus grand dôme autoportant au monde.

www.visitgozo.com



UNDER GRAIN

EN Chef Victor Borg takes the guests on a culinary trip through Mediterranean flavours from sea and land, without forgetting the French cooking techniques.

FR Le chef Victor Borg invite sa clientèle à voyager au gré de saveurs méditerranéennes, entre terre et mer, et de techniques culinaires françaises.

Merchants Street, 167
www.rossellimalta.com



BUGIBBA

EN Set on the seaside promenade of the northern coastline's popular destination, this adults-only resort overlooking the islands of Saint Paul features a rooftop infinity pool.

FR Sur le front de mer de cette destination très prisée de la côte nord, ce complexe touristique réservé aux adultes, situé face aux îles de Saint-Paul, dispose d'une piscine à débordement sur son toit-terrasse.

Seaview Hotel Malta
www.seaviewmaltahotel.com

TIP → 1

EN Head to Valletta's Upper Barrakka Gardens near Castille place to have a panoramic view of the Three Cities.

FR À La Valette, montez aux jardins du Haut Barrakka, près de la place de la Castille, pour admirer la vue panoramique sur les Trois Cités.

TIP → 2

EN The 19th-century Is-Suq tal-Belt, known as Covered Market, offers a wide selection of gastronomic proposals, groceries and local delicacies.

FR La halle couverte du 19^e siècle, Is-Suq tal-Belt, offre un vaste choix gastronomique, des produits d'épicerie et des gourmandises locales.

Triq il-Merkanti, Malta